
Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektøren foreslo følgende endringer i framlagte forslag til vedtak: 
 
Ny investering: 
 

INVESTERINGER 2021 - 2024 Budsjett  2020   Budsjett  2021   ØH-
plan  2022  

 ØH-
plan  2023  

 ØH-
plan  2024  

Nytt sak/arkivsystem           1 000 000       1 000 000      
 
Investeringer i rød skrift tas ut av investeringsbudsjettet: 
 
Kommuneplanens arealdel      1 600 000  1600000        
Prosessledelse Næringskraft og bolyst   800000  800000     

 
Kommunestyret aksepterte dette. 
 
Marthe Småvik (FRP) fremmet på vegne av FRP alternativt forslag til handlings- og 
økonomiplan 2022 – 2024 og budsjett for 2021. 
Lenke til forslaget  
 
Verbale forslag fra Fremskrittspartiet 

Kommunestyret ber om at kommunedirektøren søker til kunnskapsdepartementet om å innføre 
et prøveprosjekt med valgfritt sidemål i Indre Fosen Kommune. 

Kommunestyret påpeker at fritt skolevalg i Indre Fosen Kommune videreføres. 

Kommunestyret ber om at det innføres en forsøksordning med anonym retting av prøver på 
minimum to skoler i Indre Fosen kommune. 

Kommunestyret ber om at elever i Indre Fosen hvert år får tilbud om å sende inn en anonym 
evaluering av læreren sin. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som redegjør for hvordan en 
endring i tilsettingsvilkår kan gjennomføres, slik at ledere i Indre Fosen kommune blir tilsatt på 
åremål. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som viser hvordan kommunen 
arbeider for å hindre vold mot ansatte i skolen, samt forslag til tiltak for å styrke dette arbeidet. 

Kommunestyret kan ikke akseptere at Stadsbygd skole skyves ut i tid, og ber 
kommunedirektøren legge frem en sak som beskriver hvordan dette prosjektet kan påstartes 
og ferdigstilles i perioden. 

Kommunestyret ber administrasjonen vurdere et prøveprosjekt under bygging av ny skole på 
Stadsbygd skole, der elevene får velge om de vil gå på Åsly eller Vanvikan når barneskolen 
bygges. Et viktig kriterium er at elevene selv får være med å bestemme om de vil fortsette sin 
skolegang på den skolen de har gått på i byggeprosessen eller om de ønsker å ta i bruk 
paviljongen når barnetrinnet flytter inn i ny skole.  

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å innføre «Ungdomslos» i 
Indre Fosen kommune, samt kostnader knyttet til et slikt tilbud. Det er mulig å søke på en 
tilskuddordning via Bufdir til dette tiltaket (jfr. Mail fra ungdomsrådet).  

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=91200&documentId=129540&sourceDatabase=INDREFOSEN


Kommunestyret ber om at alle nye barnehageplasser som åpnes i Indre Fosen Kommune 
åpnes i privat regi. 

Kommunestyret ber om at administrasjonen legger til rette for at tilflyttere som ikke får søkt om 
barnehageplass til hovedopptak, får mulighet til å få plass midt i året. Det er en forutsetning for 
at vi skal få tilflyttere til kommunen vår, at vi har barnehageplass å tilby. Det opprettes en buffer 
for barnehagene som skal brukes til dette formålet.  

Kommunestyret ber om en sak som vurderer hvilke tjenesteområder som er aktuelle for 
innføring av fritt brukervalg, samt en redegjørelse for hvordan dette kan gjennomføres på de 
ulike områdene. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren gjennomgå hvordan kommunen kan få større 
gevinstrealisering gjennom digitalisering av plan- og bygningstjenester. Kommunestyret ber om 
at tiltak iverksettes for å redusere gebyrene fra 2021. 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å ta i bruk leiligheter ved 
Bergekra for avlastningsboliger som en løsning frem til nye boliger er bygd.  

Kommunestyret ber administrasjonen utrede et samarbeid med Unicare helsefort når det 
gjelder BPA, avlastningsboliger og andre helserelaterte områder.  

 
 
Fremskrittspartiets endringsforslag til avgiftshefte: 
Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner. 
 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet på vegne av posisjonen (SP, AP, H, PP, KRF) følgende 
forslag: 
 
Inntekter/reduserte utgifter    
1: Eiendomsskatt på kraft økes med 2 promille                           1 100 000  
2: Salg av annen eiendom - innsparing drift     250 000  
3: Reduksjon overføring Kirken         250 000  
4: Salg av eiendom - Innsparing drift (Bidrag Leksvik IL kunstgress Trøa)  140 000  
5: Bruk av bevilget midler staten ang korona i 2021   5 000 000  
Sum             6 740 000  

  
  

Utgifter    
1: Økning skolebudsjettet     3 700 000  

 
2: BOA – Beholde plasser ved IF-jobb (034)    640 000  
3: BOA – Minske reduksjon på avlastning (046)   800 000  
4: Terapibadet i Rissa (025)        220 000  
5: Koordinator Bolyst   400 000  
6: Framnes Treffsted  - Tilbud beholdes (035)     250 000  

Sum                                                                                             6 010 000  
  

  
  Resultat  730 000  
  
 
 
 



Verbalforslag fra posisjonen: 
1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 

fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik. 
2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang. 
3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til daglegevakttelefon. 
4. Administrasjonen igangsetter et arbeid med formål om harmonisering av eierskap og 

drift av idrettshaller, samfunnshus i kommunen. 
5. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 

bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring 

6. 500.000,- kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 
formannskapet godkjenner bruk av midlene. 

7. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 
gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21. 

 
Rune Schei (H) fremmet på vegne av Høyre og Pensjonistpartiet forslag til økonomi- og 
handlingsplan: 
Lenke til forslaget 
 
 
Sigurd Saue (SV) fremmet på vegne av SV og MDG følgende endringsforslag: 
 

◦ Skattesatsen for eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk og overføringslinjer 
settes til 4 promille i 2021 (ref sak PS 91/20)  --> 1,1 millioner ekstra i 2021 

1. Det innføres eiendomsskatt på Næringseiendommer og kraftverk med skattesats 4 
promille fra 2022 (eiendomsskatt på landbruk, bolig og fritidseiendom beholdes som i 
kommunedirektørens forslag) --> minst 2,2 millioner ekstra fra 2022 

2. (forutsetter punkt 1 vedtatt) Det innføres grønt fond og næringsfond til støtte for lokalt 
næringsliv – med ramme tilsvarende skatteinntekter fra næringseiendom --> inndekning 
i eiendomsskatt på næring 

◦ Videreført eiendomsskatt på kraftverk bidrar blant annet til å dekke egenandel for 
omstillingsprosjektet, samt den framtidige stillingen som næringsutvikler i Indre 
Fosen kommune. 

3. Flytting av ungdomstrinnet ved Stadsbygd skole til Åsly høsten 2021. Ungdomstrinnet i 
Vanvikan vurderes når det er kapasitet ved Åsly --> 800.000 ekstra i 2021 og 2022 

4. Administrasjonen oppretter en ledende ingeniørstilling med kompetanse på 
byggteknikk, kvalitetssikring og prosjektledelse. Stillingen skal sikre 
kostnadsbesparende og gode byggeprosjekter for kommunen, både nybygg-, 
renoverings- og vedlikeholdsprosjekter --> inndekning ved reduserte kostnader til 
innleie av konsulenter. 

5. Igangsetting av reguleringsarbeid for bru over Stjørnfjorden forutsetter at Ørland 
kommune gjør tilsvarende. 

6. Redusere overføring til Kirken med 300.000 fra 2022 

7. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 
gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 2022. 

 

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=91199&documentId=129539&sourceDatabase=INDREFOSEN


Ekstra innsparinger drift med disse tiltakene: 

2021 1,9 millioner 

2022 3,3 millioner 
 

8. Ekstra innsparinger i drift overføres til skolene i Indre Fosen etter 
ressursfordelingsmodellen.  
Det forventes en revidering av budsjett våren 2021 når utredning av oppvekstsenter i 
Fevåg/Hasselvika er ferdig behandlet og når man har bedre oversikt over inntekter og 
overføringer. Skolene vil primært måtte ta sine nedskjæringer til høsten uansett. 

 
 
 
 
Jon Normann Tviberg (KRF) fremmet følgende verbalforslag: 
Hentet fra oppvekstutvalget sin behandling av budsjett 2020 og økonomiplan 2022 - 2024: 
 
1. Kommunestyret fremmer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for tidlig 
innsats for utsatte barn og unge.  
 
2. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og handlingsplan 
vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt. 
 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet på vegne av AP tilleggsforslag til Økonomi og 
handlingsplan: 
 
Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly.  
Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig og 
økonomisk. 
 
Rune Schei (H) fremmet følgende forslag: 
I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 
- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 
- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
 
Harald Fagervold (PP) fremmet følgende tilleggsforslag/presisering:  
Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen i oktober. 
Frist juni 2021.  
 
Votering: 
 
Budsjettdel FRP: 
Forslaget falt med 2 mot 35 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP) og Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Budsjettdel posisjonen: 
Forslaget ble vedtatt med 26 mot 11 stemmer 



De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Sigurd Saue (SV), Anne 
Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Tor Egil Waterloo (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Ivar Rostad (KL).  
 
Økonomi- og handlingsplan FRP: 
Forslaget falt med 2 mot 36 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP) og Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Økonomi- og handlingsplan Høyre og Pensjonistpartiet: 
Forslaget falt med 11 mot 26 stemmer 
De som stemte for: Steinar Saghaug (H), Arvid P. Steen (H), Benjamin Schei (H), Rune Schei 
(H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), 
Cheneso Moumakwa (PP), Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Verbalforslag fra posisjonen: 
1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 

fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik. 
Enstemmig vedtatt 

2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang. 
Enstemmig vedtatt 

3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til daglegevakttelefon. 
Vedtatt med 36 mot 1 stemme. 
Den som stemte imot: Torkil Berg (AP) 

4. Administrasjonen igangsetter et arbeid med formål om harmonisering av eierskap og 
drift av idrettshaller, samfunnshus i kommunen. 
Trukket fra forslagsstiller, allerede vedtatt i totalplanen. 

5. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 
bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring 
Enstemmig vedtatt 

6. 500.000, - kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 
formannskapet godkjenner bruk av midlene. 
Vedtatt med 34 mot 3 stemmer.  
De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP) og Vegard Heide (MDG).    

7. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 
gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21. 
Enstemmig vedtatt 

 

 
Tilleggsforslag fra AP til Økonomi og handlingsplan 
Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly.  
Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig og 
økonomisk. 
Vedtatt med 21 mot 16 stemmer. 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Linn Merete B. Moan (SP), 
Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), 
Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Marthe Småvik (FRP), Kurt 
Myrabakk (FRP), Steinar Saghaug (H), Rune Schei (H), Harald Fagervold (PP) og Jan Stølen 
(PP). 
 
 
 
 
 



Verbalforslag fra Fremskrittspartiet 

Kommunestyret ber om at kommunedirektøren søker til kunnskapsdepartementet om å innføre 
et prøveprosjekt med valgfritt sidemål i Indre Fosen Kommune. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret påpeker at fritt skolevalg i Indre Fosen Kommune videreføres. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber om at det innføres en forsøksordning med anonym retting av prøver på 
minimum to skoler i Indre Fosen kommune. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber om at elever i Indre Fosen hvert år får tilbud om å sende inn en anonym 
evaluering av læreren sin. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som redegjør for hvordan en 
endring i tilsettingsvilkår kan gjennomføres, slik at ledere i Indre Fosen kommune blir tilsatt på 
åremål. 
Falt med 13 mot 24 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Arvid P. Steen (H), Benjamin 
Schei (H), Rune Schei (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), 
Mona Foss (PP), Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling 
Pedersen (SP). 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som viser hvordan kommunen 
arbeider for å hindre vold mot ansatte i skolen, samt forslag til tiltak for å styrke dette arbeidet. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret kan ikke akseptere at Stadsbygd skole skyves ut i tid, og ber 
kommunedirektøren legge frem en sak som beskriver hvordan dette prosjektet kan påstartes 
og ferdigstilles i perioden.  
Forslaget trukket på grunn av allerede vedtatt byggestart i 2021 i totalplanen. 

Kommunestyret ber administrasjonen vurdere et prøveprosjekt under bygging av ny skole på 
Stadsbygd skole, der elevene får velge om de vil gå på Åsly eller Vanvikan når barneskolen 
bygges. Et viktig kriterium er at elevene selv får være med å bestemme om de vil fortsette sin 
skolegang på den skolen de har gått på i byggeprosessen eller om de ønsker å ta i bruk 
paviljongen når barnetrinnet flytter inn i ny skole.  
Forslaget falt og ble ikke realitetsbehandlet på grunn av allerede vedtatt tilleggsforslag 
fra AP. 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å innføre «Ungdomslos» i 
Indre Fosen kommune, samt kostnader knyttet til et slikt tilbud. Det er mulig å søke på en 
tilskuddordning via Bufdir til dette tiltaket (jfr. Mail fra ungdomsrådet).  
Enstemmig vedtatt 

Kommunestyret ber om at alle nye barnehageplasser som åpnes i Indre Fosen Kommune 
åpnes i privat regi. 
Falt med 8 mot 29 stemmer  
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Arvid P. Steen (H), Rune 
Schei (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP),  

Kommunestyret ber om at administrasjonen legger til rette for at tilflyttere som ikke får søkt om 
barnehageplass til hovedopptak, får mulighet til å få plass midt i året. Det er en forutsetning for 
at vi skal få tilflyttere til kommunen vår, at vi har barnehageplass å tilby. Det opprettes en buffer 



for barnehagene som skal brukes til dette formålet.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber om en sak som vurderer hvilke tjenesteområder som er aktuelle for 
innføring av fritt brukervalg, samt en redegjørelse for hvordan dette kan gjennomføres på de 
ulike områdene. 
Falt med 11 mot 26 stemmer. 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Rune Schei (H), Gerd Sissel 
Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jon Normann Tviberg (KRF), Morten Stefan Berg (SP), 
Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP) Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP) 

Kommunestyret ber kommunedirektøren gjennomgå hvordan kommunen kan få større 
gevinstrealisering gjennom digitalisering av plan- og bygningstjenester. Kommunestyret ber om 
at tiltak iverksettes for å redusere gebyrene fra 2021. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes arealutvalget 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å ta i bruk leiligheter ved 
Bergekra for avlastningsboliger som en løsning frem til nye boliger er bygd.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes helse- og omsorgsutvalget 

Kommunestyret ber administrasjonen utrede et samarbeid med Unicare helsefort når det 
gjelder BPA, avlastningsboliger og andre helserelaterte områder.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes helse- og omsorgsutvalget 

 
FRPs Endringsforslag til avgiftshefte: 
Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner. 
Forslaget ble vedtatt med 33 mot 4 stemmer 
De som stemte imot: Torkil Berg (AP), Vegard Heide (MDG), Tor Egil Waterloo (KL) og Arvid 
Penna Steen (H) 
 
 
Forslag fra SV og MDG 
 

◦ Skattesatsen for eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk og overføringslinjer settes til 
4 promille i 2021 (ref sak PS 91/20)  --> 1,1 millioner ekstra i 2021 

1. Det innføres eiendomsskatt på Næringseiendommer og kraftverk med skattesats 4 promille 
fra 2022 (eiendomsskatt på landbruk, bolig og fritidseiendom beholdes som i 
kommunedirektørens forslag) --> minst 2,2 millioner ekstra fra 2022 
Forslaget falt med 8 mot 29 stemmer. 
De som stemte for: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Petter 
Harald Kimo (AP), Barbro H. Vang (AP), Torkil Berg (AP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond 
Sagmyr (AP). 

2. (forutsetter punkt 1 vedtatt) Det innføres grønt fond og næringsfond til støtte for lokalt 
næringsliv – med ramme tilsvarende skatteinntekter fra næringseiendom --> inndekning i 
eiendomsskatt på næring  
Forslaget frafalt på grunn av vedtak i pkt. 1 

◦ Videreført eiendomsskatt på kraftverk bidrar blant annet til å dekke egenandel for 
omstillingsprosjektet, samt den framtidige stillingen som næringsutvikler i Indre Fosen 
kommune. 



3. Flytting av ungdomstrinnet ved Stadsbygd skole til Åsly høsten 2021. Ungdomstrinnet i 
Vanvikan vurderes når det er kapasitet ved Åsly --> 800.000 ekstra i 2021 og 2022 
Forslaget frafalt på grunn av allerede vedtatt tilleggsforslag fra AP. 

4. Administrasjonen oppretter en ledende ingeniørstilling med kompetanse på byggteknikk, 
kvalitetssikring og prosjektledelse. Stillingen skal sikre kostnadsbesparende og gode 
byggeprosjekter for kommunen, både nybygg-, renoverings- og vedlikeholdsprosjekter --> 
inndekning ved reduserte kostnader til innleie av konsulenter. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes arealutvalget 

5. Igangsetting av reguleringsarbeid for bru over Stjørnfjorden forutsetter at Ørland kommune 
gjør tilsvarende. 
Falt med 15 mot 22 stemmer. 
De som stemte for: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Arne 
Langmo (SP), Linne Merete B. Moan (SP), Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg 
(SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), 
Silje Forsell (SP), Bjørnar Buhaug (SP), Jon Normann Tviberg (KRF), Petter Harald Kimo 
(AP). 

6. Redusere overføring til Kirken med 300.000 fra 2022 
Forslaget trukket av forslagsstiller 

7. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 
gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 2022. 
Forslaget vedtatt med 29 mot 8 stemmer 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Erling Pedersen, Trine 
Pedersen, Didrik Frengen (KL), Marthe Småvik (FRP), Jon Normann Tviberg (KRF), Mona 
Foss (PP). 

Ekstra innsparinger drift med disse tiltakene: 

2021 1,9 millioner 

2022 3,3 millioner 
 

8. Ekstra innsparinger i drift overføres til skolene i Indre Fosen etter 
ressursfordelingsmodellen.  
Det forventes en revidering av budsjett våren 2021 når utredning av oppvekstsenter i 
Fevåg/Hasselvika er ferdig behandlet og når man har bedre oversikt over inntekter og 
overføringer. Skolene vil primært måtte ta sine nedskjæringer til høsten uansett. 
Forslaget trukket av forslagsstiller 

 

Verbalforslag Jon Normann Tviberg (KRF):  
1. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for tidlig 

innsats for utsatte barn og unge. 
Vedtatt med 25 mot 12 stemmer 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Raymond Balstad (SP), Kristoffer Moan (SP), 
Erling Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Vegard Heide (MDG), Tom Andre Bredesen (KL), 
Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Cheneso Moumakwa (PP), Rune Schei (H), Gerd 
Sissel Nyborg (H). 

 
2. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og 

handlingsplan vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt. 
Vedtatt med 31 mot 6 stemmer  



De som stemte imot: Tom Andre Bredesen (KL), Vegard Heide (MDG), Mona Foss (PP), 
Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Rune Schei (H). 

 
Forslag Rune Schei (H): 
I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 
- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 
- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
Vedtatt med 26 mot 11 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Bjørner Buhaug (SP), Arne 
Langmo, Linn Merete B. Moan (SP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond Sagmyr (AP), Torkil 
Berg (AP), Barbro Hølaas vang (AP), Knut Ola Vang (AP), Jon Normann Tviberg (KRF) 
 
Harald Fagervold (PP) fremmet følgende tilleggsforslag/presisering:  
Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen i oktober. 
Frist juni 2021.  
Vedtatt med 19 mot 18 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad 
(KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), 
Tor Egil Waterloo (KL), Jon Normann Tviberg (KRF), Petter Harald Kimo (AP), Barbro Hølaas 
Vang (AP), Torkil Berg (AP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond Sagmyr (AP), Arne Langmo 
(SP), Raymond Balstad (SP), Erling Pedersen (SP).  
 
Punktvis votering over kommunedirektørens/formannskapets forslag med vedtatte 
endringer og tillegg: 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt.1 med vedtatte endringer og tillegg 
ble vedtatt med 24 mot 13 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad 
(KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), 
Tor Egil Waterloo (KL), Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Harald Fagervold (PP), 
Rune Schei (H). 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag Pkt. 2 med vedtatte endringer ble vedtatt 
med 31 mot 6 stemmer  
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik 
Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), Tor Egil Waterloo (KL), 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag Pkt. 3 ble enstemmig vedtatt 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt. 4 med vedtatte endringer ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt.1 -4 vedtas som fremlagt med 
vedtatte endringer og tillegg. 

2. Låneopptak til investeringer i 2021 i henhold til Bevilgningsoversikt Investering 2 A 
med inntil kr 153 mill. delegeres til kommunedirektøren.  

3. Låneopptak til startlån i 2021 i henhold til Bevilgningsoversikt Investering 2 A med 
20 mill. delegeres til Kommunedirektøren.  

4. Prisliste for 2021 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt.  



 
Endringer/tillegg: 
 
Inntekter/reduserte utgifter    
1: Eiendomsskatt på kraft økes med 2 promille                           1 100 000  
2: Salg av annen eiendom - innsparing drift     250 000  
3: Reduksjon overføring Kirken         250 000  
4: Salg av eiendom - Innsparing drift (Bidrag Leksvik IL kunstgress Trøa)  140 000  
5: Bruk av bevilget midler staten ang korona i 2021   5 000 000  
Sum             6 740 000  

  
  

Utgifter    
1: Økning skolebudsjettet     3 700 000  

 
2: BOA – Beholde plasser ved IF-jobb (034)    640 000  
3: BOA – Minske reduksjon på avlastning (046)   800 000  
4: Terapibadet i Rissa (025)        220 000  
5: Koordinator Bolyst   400 000  
6: Framnes Treffsted  - Tilbud beholdes (035)     250 000  

Sum                                                                                             6 010 000  
  

  
  Resultat  730 000  
  
 
Vedtatte verbalforslag: 

1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 
fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik.  

 
2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang.  
 
3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til 

daglegevakttelefon. 
 
4. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 

bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring. 

 
5. 500.000,- kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 

formannskapet godkjenner bruk av midlene. 
 
6. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 

gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21.  

 
7. Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly. 

Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig 
og økonomisk.  

 
8. Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner.  
 



9. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 
gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 
2022.  

 
10. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for 

tidlig innsats for utsatte barn og unge.  
 
11. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og 

handlingsplan vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt.  
 
12. I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 

- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 
- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
 
13. Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen 
i oktober. Frist juni 2021.  

 
 


